
Zápis zastupitelstva 2003-05

Zápis č. 5-2003 ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice konaného dne 
26. 11. 2003 v 18.00 hodin v místnosti bývalé pošty v budově OÚ

Přítomno: 14 členů zastupitelstva
Nepřítomno: 1 člen zastupitelstva – omluven (p. Pavel Strakoš)
Jednání zastupitelstva se zúčastnili 4 občané (z toho předseda a člen 
osadního výboru Měrkovice).
Zasedání zastupitelstva zahájil a řídil pan starosta. Uvítal všechny 
přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů 
zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné.
Zapisovatelkou dnešního jednání určil pan starosta pracovnici obce 
Kateřinu Fojtíkovou.

1. Kontrola usnesení

Pan starosta informoval o plnění úkolů, které vyplynuly z jednání 
zastupitelstva dne 30. 7. 2003.

 Proběhlo jednání s ředitelem Lesů ČR, a. s., Frenštát p. R. ve věci 
opravy komunikace Harabiš – obora. Udělen souhlas k opravě 
komunikace, Lesy ČR se nebudou finančně podílet na opravě cesty. 
Oprava byla provedena.

 Jsou dokončeny opravy ostatních vybraných komunikací (Benová, 
Žáčková, Živičky, Bůžek, Valašská, obora (prodloužen úsek opravy), 
nákupní středisko (oprava nebyla provedena kvalitně, dílo prozatím 
nebylo předáno a nebylo uhrazeno).

 Záměr výstavby chodníku autobusová zastávka střed – Váha –
proběhlo osobní jednání s vlastníky pozemku parc. č. 2921 (s panem 
Vilémem Jalůvkou a Evou Kociánovou), předběžně přislíbili odprodej 
potřebné části pozemku, byla jim zaslána písemná žádost, dosud se 
nevyjádřili.
S vlastníkem pozemku parc. č. 3026/3 (s manžely panem Josefem 
Vlčkem a Janou Vlčkovou bylo rovněž osobně projednáno, částečně 
přislíbili prodej pozemku, konečné rozhodnutí sdělí po vyjádření 
pana Jalůvky a paní Kociánové.

 Stávající nákladní automobil IFA je ve špatném stavu, je 
nepoužitelný pro svoz odpadů, nemá platnou technickou kontrolu. 
Obec kupuje nový nákladní automobil Daewo Avia s hydraulickou 
rukou (hydraulická ruka bude použita ze stávajícího automobilu 
IFA). Automobil IFA nabídne obec k prodeji za nejvyšší cenovou 



nabídku.

 Proběhla kolaudace rozšíření plynofikace v části obce pod Křížem 
(nová zástavba u č. p. 320 – Jalůvka), současně bylo provedeno 
rozšíření vodovodního řádu v délce 150 m.

 Bylo dokončeno parkoviště u obecních bytů č. p. 350 (stará školka).

 V objektu obecních bytů č. p. 350 byla provedena oprava 
sprchovacích koutů (byly špatně usazeny, prosakovaly).

 Probíhá oprava WC pro veřejnost v budově OÚ vč. spojovací chodby, 
bylo vybudováno provizorní WC pro zaměstnance (oprava by měla 
být dokončena do 17. 12. 2003).

 Provádí se vybudování WC pro personál včetně instalace teplé vody 
do stávajících VC v objektu restaurace Na koupališti (na základě 
požadavků vzešlých z kontroly provedené Krajskou hygienickou 
stanicí se sídlem v Ostravě, územním pracovištěm Frýdek-Místek).

 Bylo zahájeno vstupní jednání s Městským úřadem Frýdek-Místek, 
stavebním úřadem, ve věci dodatečného stavebního povolení a 
souhlasu s užíváním stávajících staveb v objektu sběrného dvoru. 
Bylo provedeno zakreslení skutečného stavu budov a provedeno 
geometrické zaměření.

Podrobnější informace – výroční zprávu - podá pan starosta na 
dalším zasedání zastupitelstva obce.

58/2003 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o plnění 
usnesení z jednání zastupitelstva dne 30. 7. 2003, včetně dalších 
informací podaných starostou obce.

2. Žádosti o změnu územního plánu

Na základě požadavku z minulého jednání zastupitelstva obce byly 
předloženy k projednání žádosti občanů o provedení změny územního 
plánu. Kopie žádostí obdrželi členové zastupitelstva současně s pozváním 
na dnešní jednání zastupitelstva. Informace a upřesnění k podaným 
požadavkům podal místostarosta pan Lumír Červenka a předseda stavební 
komise pan Stanislav Pustka. Zastupitelstvo obce přijalo k jednotlivým 
žádostem následující usnesení:

59/2003 – Zastupitelstvo obce na základě žádosti manželů Martina a 
Kamily Pistovčákových, Kozlovice č. 638, schvaluje záměr provedení 
změny ÚP – zařazení pozemku parc. č. 1522/16 k. ú. Kozlovice jako 
plocha pro výstavbu rodinného domku.



Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

60/2003 – Zastupitelstvo obce na základě žádosti manželů Ing. Jaromíra 
Chlebka a Mgr. Ivety Chlebkové, V. Talicha 1870, F-M, Ing. Pavla Carbola, 
Lysohorská 707, F-M a Jany Vaníčkové, Palkovická 674, F-M schvaluje 
záměr provedení změny ÚP – zařazení pozemků parc. č., 2701/3, 
2701/11, 2701/12 a PK 2701/1 k. ú. Kozlovice do územního plánu jako 
plochy pro výstavbu rodinných domků.
Hlasování: 13 : 0 : 1
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

61/2003 – Zastupitelstvo obce na základě žádosti manželů Josefa a 
Ludmily Klímkových, Kozlovice č. 450, schvaluje záměr provedení změny 
ÚP – zařazení pozemku parc. č. 2428/6 k. ú. Kozlovice jako plocha pro 
výstavbu rodinného domku.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

62/2003 – Zastupitelstvo obce na základě žádosti pana Ing. Josefa 
Klímka, Kozlovice č. 450, schvaluje záměr provedení změny ÚP – zařazení 
pozemku parc. č. 2409/19 jako plocha pro výstavbu rodinného domku.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

63/2003 – Zastupitelstvo obce na základě žádosti pana Petra Tkáče, 
Kozlovice č. 195, schvaluje záměr provedení změny ÚP – zařazení 
pozemku parc. č. 2409/17 k. ú. Kozlovice jako plocha pro výstavbu 
rodinného domku.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

64/2003 – Zastupitelstvo obce na základě žádosti pana Petra Eliáše ml., 
Kozlovice č. 470, schvaluje záměr provedení změny ÚP – zařazení části 
pozemku parc. č. 1240/8 k. ú. Kozlovice pro účely výstavby jednoho 
rodinného domku.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

65/2003 – Na základě nedoporučení rady zastupitelstvo obce 
neschvaluje žádost paní Marie Kožené, M. Pujmanové 3/1129, Havířov, o 
změnu územního plánu – zařazení pozemku PK parc. č. 922/2 k. ú. 
Kozlovice pro účely výstavby rodinného domku. Jedná se o pozemek v 
odlehlé části obce – nejsou vybudovány žádné inženýrské sítě.
Hlasování: 1 : 10 : 3
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

66/2003 – Na základě nedoporučení rady zastupitelstvo obce 
neschvaluje žádost paní Zdeňky Zahradníčkové, Kozlovice č. 112, paní 
Jany Pavlicové, Starý Jičín – Dub č. 43 a pana Václava Ulčáka, Kozlovice č. 
112, o provedení změny územního plánu – zařazení pozemků PK parc. č. 
597/1, 650/3 a 650/1 k. ú. Kozlovice jako plochy pro výstavbu rodinných 
domků. Jedná se o pozemky v odlehlé části obce – nejsou vybudovány 



žádné inženýrské sítě.
Hlasování: 0 : 8 : 6
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

67/2003 – Zastupitelstvo obce na základě žádosti paní Pavly Nezhodové, 
Kozlovice č. 702, schvaluje záměr provedení změny ÚP – zařazení 
pozemku parc. č. 3774/6 k. ú. Měrkovice jako plocha pro výstavbu 
rodinného domku.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

68/2003 – Zastupitelstvo obce na základě žádosti pana Radovana 
Švrčka, Čeladná č. 576, schvaluje záměr provedení změny územního 
plánu – zařazení pozemku parc. č. 271/1 k. ú. Kozlovice jako plocha pro 
výstavbu rodinného domku. Napojení inženýrských sítí a vybudování ČOV 
provede žadatel na vlastní náklady.
Hlasování: 13 : 0 : 1
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

69/2003 – Zastupitelstvo obce na základě žádosti pana Davida Švrčka, 
Čeladná č. 576, schvaluje záměr provedení změny územního plánu –
zařazení pozemku parc. č. 271/6 k. ú. Kozlovice jako plocha pro výstavbu 
rodinného domku. Napojených inženýrských sítí a vybudování ČOV 
provede žadatel na vlastní náklady.
Hlasování: 13 : 0 : 1
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

70/2003 – Zastupitelstvo obce na základě žádosti paní Mileny Zavřelové, 
Slunečná 304, F-M, schvaluje záměr provedení změny územního plánu –
zařazení pozemků parc. č. 640/4 a 776/10 k. ú. Kozlovice jako plochy pro 
výstavbu rodinných domků.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

Stávající územní plán obce není dokonalý, proto krátce po schválení 
změny č. 2 ÚP docházejí žádosti o další změnu. V příštím roce bude 
předloženo zastupitelstvu obce k rozhodnutí, zda provést změnu č. 3, 
nebo zadat zpracování nového územního plánu (bude předcházet 
vypracování plánu rozvoje obce).

3. Prodej, koupě, směna pozemků

3.1

Zastupitelstvo obce projednalo podnět paní Marie Eliášové, Kozlovice č. 90 
na směnu části obecní komunikace parc. č. 3967 k. ú. Kozlovice a části 
pozemků v jejím vlastnictví parc. č. 1367/1, 1367/2 a 1367/4 za účelem 
zachování obecní komunikace a mostku přes meliorační kanál. Směnu 
pozemků doporučila rada obce a stavební komise.

71/2003 – Zastupitelstvo obce schválilo záměr směny části pozemku 
parc. č. 3967 k. ú. Kozlovice ve vlastnictví obce Kozlovice a části pozemků 



parc. č. 1367/1, 1367/2 a 1367/4 k. ú. Kozlovice ve vlastnictví paní Marie 
Eliášové, Kozlovice č. 90 za účelem zachování obecní komunikace. 
Náklady na geometrické zaměření pozemků uhradí obec Kozlovice.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

3.2

Zastupitelstvu byla předložena k projednání žádost paní Anežky Dítětové, 
Kaštanova 27, Olomouc o odkoupení části obecního pozemku parc. č. 
1974 k. ú. Kozlovice ve výměře cca 100 m2.
S žadatelkou proběhlo osobní jednání na místě samém. Obec užívá část 
pozemku parc. č. 142 – st. ve vlastnictví paní Anežky Dítětové a paní 
Anežka Dítětová užívá část obecního pozemku parc. č. 1974. Bylo 
dohodnuto, že bude provedena vzájemná směna pozemků. Na obecním 
pozemku parc. č. 1974 byly žadatelkou vysázeny stromy. Z důvodu 
bezpečnosti silničního provozu budou stromy vykáceny a další nebudou 
vysazovány. Pro případné finanční vyrovnání při uzavření směnné smlouvy 
byla navržena cena 75 Kč/m2.

72/2003 – Zastupitelstvo obce schválilo záměr směny části obecního 
pozemku parc. č. 1974 a části pozemku parc. č. 1971 k. ú. Kozlovice ve 
vlastnictví Anežky Dítětové, Kaštanova 27, Olomouc. Pro vzájemné 
finanční vyrovnání při uzavření směnné smlouvy byla schválena cena 75 
Kč/m2. Náklady na geometrické zaměření uhradí paní Anežka Dítětová, 
Kaštanova 27, Olomouc.
Hlasování: 11 : 0 : 3
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

3.3

Zastupitelstvu obce byla předložena opětovná žádost pana Martina Žáčka, 
Kozlovice č. 39 o odprodej části obecního pozemku parc. č. 193/1. Záměr 
prodeje byl schválen ZO dne 26. 3. 1998 – usnesení č. 5/98 – za cenu 50 
Kč/m2. Po vyhotovení geometrického plánu bylo zjištěno, že prodejem 
nově odměřeného pozemku parc. č. 193/4 by došlo k zamezení vstupu na 
okolní pozemky. Ve skutečnosti vede přístupová cesta přes pozemek parc. 
č. 2696/1, který byl v roce 1998 ve vlastnictví Pozemkového fondu ČR. V 
současné době je pozemek ve vlastnictví obce Kozlovice, proto lze prodej 
realizovat.

73/2003 – Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku parc. č. 193/4 
k. ú. Kozlovice ve výměře 164 m2 za kupní cenu 50 Kč/m2 panu Martinu 
Žáčkovi, Kozlovice č. 39.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

3.4 Koupě pozemků obcí pro účely výstavby RD



Na minulém zasedání ZO bylo uloženo starostovi jednat s vlastníky 
pozemků zařazených v územním plánu jako plochy pro výstavbu RD o 
případném odprodeji obci.
Pozemky – lokalita Bělík
Bylo projednáno s panem Karlem Bělíkem, s prodejem pozemků 
nesouhlasí.

3.5 Pozemky – lokalita Červenka

Bylo projednáno s panem Janem Červenkou. Souhlasí s prodejem 
pozemků za cenu 100 Kč/m2 a s podmínkou, že náklady na zaměření a 
veškeré další poplatky uhradí obec. Jedná se o pozemky ve výměře asi 17 
000 m2. Obec by v uvedené lokalitě vybudovala inženýrské sítě. Kupní 
cena pozemků by činila po zahrnutí veškerých nákladů (zaměření, 
inženýrské sítě, poplatky) asi 400 Kč/m2. Členové zastupitelstva se shodli 
na tom, že se jedná o velmi vysokou částku a mnozí zájemci (občané 
Kozlovic) by nebyli schopni kupovat stavební parcelu za tak vysokou kupní 
cenu. Vyvstává otázka, zda obec bude dotovat vybudování inženýrských 
sítí v této lokalitě.

Pan Mgr. Štěpán Pustka navrhuje znovu projednat s panem Janem 
Červenkou výši kupní ceny – maximálně 50 Kč/m2 + náklady na 
geometrické zaměření.
Paní Mgr. Jaroslava Minksová vznesla dotaz, zda je povinností obce zajistit 
vybudování inženýrských sítí v lokalitě, která je zařazena v územním 
plánu pro výstavbu RD.
Odpověděl pan starosta – obec nemá tuto povinnost.

74/2003 – Zastupitelstvo obce schválilo maximální výši kupní ceny 75 
Kč/m2 včetně geometrického zaměření pro výkup pozemků od pana Jana 
Červenky a pověřuje starostu obce znovu jednat s panem Janem 
Červenkou o možnosti prodeje pozemků za tuto kupní cenu.
Hlasování: 13 : 0 : 1
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

3.6 Nabídka prodeje pozemků paní Miladou Fojtíkovou

Paní Milada Fojtíková, Tichá 242 nabídla obci prodej pozemků v lokalitě za 
obecními byty. Jedná se o pozemky nezahrnuté v územním plánu pro 
výstavbu RD, celková výměra činí asi 16 000 m2. Obec má předložit 
cenovou nabídku.

Pan Stanislav Pustka připomněl, že prozatím se jedná o pozemky za cenu 
zemědělské půdy. Pokud bude mít obec zájem vykupovat pozemky i v této 
lokalitě, kupní cena by měla být podstatně nižní než u pozemků pana Jana 
Červenky.
Ing. Vlastimil Fojtík – obec nemá jistotu, že pozemky budou zařazeny do 
ÚP. Navrhuje předběžně projednat s jednotlivými dotčenými orgány státní 
správy možnost zařazení do ÚP jako plochy pro výstavbu RD.



75/2003 – Zastupitelstvo obce pověřuje starostu předběžně projednat s 
dotčenými orgány státní správy možnost zařazení pozemků paní Milady 
Fojtíkové do územního plánu jako plochy pro výstavbu RD.

4. Výstavba tělocvičny ZŠ

Na výstavbu tělocvičny ZŠ bylo vydáno pravomocné územní rozhodnutí. 
Při geometrickém zaměření – osazení stavby do terénu – bylo zjištěno, že 
část stavby bude umístěna na cizím pozemku. Z toho důvodu proběhlo 
jednání s vlastníky sousedních pozemků – panem Vilémem Jalůvkou, Evou 
Kociánovou (parc. č. 2921) a panem Josefem Eliášem (parc. č. 2920/1) o 
případném prodeji části pozemků v jejich vlastnictví do vlastnictví obce. 
Vlastníci pozemků nejsou ochotni pozemky obci odprodat.
Informaci o dalším možném náhradním řešení stavby tělocvičny ZŠ podal 
Ing. arch. Cviček. Pro umístění tělocvičny je k dispozici značně stísněný 
prostor - náhradní řešení – posunutí stavby směrem ke stávajícímu 
objektu jídelny ZŠ – musela by být provedena úprava rampy, rohu budovy 
a zastřešení, vstupu do sklepa, původní rozměr 30 x 18 m – nový rozměr 
30 x 17,60 m. Pozemek na stavbu tělocvičny nelze vyvlastnit, není 
považováno za veřejně prospěšnou stavbu.

Pan Petr Chýlek – nemá cenu realizovat stavbu tělocvičny za podmínek, že 
nebude odpovídat rozměrovým parametrům, hledat jiný vhodný pozemek.

Pan starosta – pokud se nebude jednat o tělocvičnu ZŠ, nebude 
dostatečně využita a její provoz neufinancujeme.

Ing. Vlastimil Fojtík – jak došlo k tomu, že se stavba nevejde na 
pozemek?

Ing. arch. Cviček – před vydáním územního rozhodnutí nebyl pozemek v 
terénu zaměřen. Hranice byla stanovena investorem, tj. obcí.

76/2003 – Zastupitelstvo obce doporučuje zahájit přípravu výstavby 
tělocvičny ZŠ podle předloženého návrhu náhradního řešení, pořídit 
dokumentaci ke změně územního rozhodnutí.
Hlasování 12 : 0 : 2
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

5. Plnění rozpočtu obce

Zastupitelstvu obce byl předložen přehled o plnění rozpočtu obce za 
období 1 – 10/2003 a provedené úpravy rozpočtu vlastním rozpočtovým 
opatřením (schvaluje rada obce).

Zastupitelstvu byl dále předložen ke schválení návrh na úpravu rozpočtu 
na straně příjmů pol. 4111 a na straně výdajů paragraf 6114 o účelovou 
dotaci na Referendum o vstupu ČR do EU ve výši 69 000 Kč (tento 
paragraf nebyl součástí schváleného rozpočtu).

77/2003 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o plnění 
rozpočtu obce za období 1 – 10/2003.



78/2003 – Zastupitelstvo obce schvaluje předložený návrh na úpravu 
rozpočtu na straně příjmů - položka 4111, a na straně výdajů – položka 
6114 o účelovou dotaci na Referendum o vstupu ČR do EU ve výši 69 000 
Kč.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

6. Vyhláška o místních poplatcích

Od 1. 1. 2004 nabývá účinnosti zákon č. 229/2003 Sb., o místních 
poplatcích, kterým se mění stávající zákon č. 565/1990 Sb. Z toho důvodu 
je nutno novelizovat obecně závaznou vyhlášku č. 1/2001 o místních 
poplatcích. Členům zastupitelstva byl předložen návrh nové obecně 
závazné vyhlášky, kterou se ruší dosud platná vyhláška č. 1/2001.

79/2003 – Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 
2/2003 o místních poplatcích s účinností od 1. 1. 2004. Od účinnosti této 
vyhlášky zastupitelstvo ruší dosavadní obecně závaznou vyhlášku č. 
1/2001 ze dne 17. 12. 2001.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

7. Osadní výbor Měrkovice

Uskutečnila se dvě jednání osadního výboru (předloženy zápisy).

Zápis č. 01-2003 – požadavky uvedené v zápisu byly splněny (plnění bodu 
1) a 7) – viz níže).
Zápis č. 02-2003 – požadavky budou zahrnuty do plánu rozvoje obce.
Bod 1) zápisu č. 01-2003 - vymezení hranic územní působnosti Osadního 
výboru Měrkovice:

80/2003 – Zastupitelstvo obce vymezuje hranice územní působnosti 
Osadního výboru Měrkovice – centrální část Měrkovic od Vrchoviny, 
včetně části Telecí.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

Bod 7) zápisu č. 01-2003 – zastupování předsedy osadního výboru na 
zasedání zastupitelstva obce členem osadního výboru.
Pravomoci osadního výboru upravuje § 121 zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích (obecní zřízení), v platném znění. Člen výboru může uplatnit svá 
práva jako občan obce podle § 16 zákona o obcích.

Předseda osadního výboru pan Stanislav Žabenský vznesl požadavek, aby 
místní část Měrkovice měla své zastoupení v komisích.

Pan starosta doporučuje, aby osadní výbor předložil návrh na doplnění 
členů komisí rady z řad občanů místní části Měrkovice (musí rozhodnout 
rada obce – komise rady).

Pan Tomáš Nezhoda – klíče od schránky důvěry.Tento požadavek bude 
zajištěn.



8. Různé

8.1 Inženýrské sítě do vzdálených míst

Rada obce na svém jednání několikrát řešila problém se zajišťováním a 
financováním inženýrských sítí do vzdálených míst – především 
rozšiřování vodovodního řádu ke stávajícím objektům (náklady na 
rozšíření vodovodního řádu prozatím hradila z větší části obec).
Tato problematika byla konzultována s obcí Ostravice, která je rovněž 
vlastníkem i správcem vodovodu, a s Sm VaK Frýdek-Místek (nezajišťují 
rozšiřování vodovodního řádu do odlehlých míst – při malém odběru do 
velké vzdálenosti nelze zaručit požadovanou kvalitu pitné vody). Na 
základě zjištěných skutečností pan starosta navrhuje, aby obec z 
technických a finančních důvodů nezajišťovala rozšiřování vodovodního 
řádu k objektům do vzdálených míst (v případě zájmu si zajistí a uhradí 
žadatel se souhlasem vlastníka a provozovatele řádu).

81/2003 – Zastupitelstvo obce rozhodlo, že obec nebude zajišťovat z 
technických a finančních důvodů rozšiřování vodovodního řádu do 
vzdálených míst v obci. Žadatelé si mohou zajistit na vlastní náklady se 
souhlasem provozovatele řádu.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

Pan Tichavský – dotaz, jak bude řešeno napojení rodinného domku pan 
Oldřich Pustka.
Rodinný domek č. p. 398 nelze napojit na vodovodní řád. Na základě 
výškového zaměření není možno realizovat z původně plánovaného místa 
a dle vyjádření Sm VaK Frýdek-Místek není vhodné napojení provést z 
přiváděče.

8.2 Rehabilitace

Pan starosta podal informaci o průběhu zajišťování rehabilitačních služeb v 
objektu č. p. 356. Na základě výběrového řízení měla tyto služby 
zajišťovat firma REVITA, Frenštát p. R. Dne 8. 10. 2003 obec obdržela 
dopis se sdělením, že z důvodů interních problémů ve firmě nebude 
možno uvést do provozu rehabilitační oddělení v Kozlovicích.
Prostory v objektu č. p. 356 jsou celý rok nevyužité, je nutno vyřešit, co 
dál s tímto objektem. Prostory byly zkolaudovány jako byt, celková oprava 
činila asi 1 120 tis. Kč, nájemné může činit až 6 000 Kč měsíčně. Je 
zájemce o přidělení bytu. Členové zastupitelstva se shodli na tom, že není 
vhodné pronajímat prostory jako byt. Budovu by si měla obec ponechat a 
rozhodnout o jejím využití pro široký okruh občanů (zřízení informačního 
centra, muzea, knihovny …).

82/2003 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci starosty o 
průběhu zajišťování rehabilitačních služeb v objektu č. p. 356 a sdělení 
firmy REVITA Frenštát p. R. ve věci odstoupení od záměru zřídit tyto 
služby.



83/2003 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí, že rada obce nebude 
prostory v objektu č. p. 356 pronajímat jako byt.

8.3 Kanalizace

Při provozování kanalizace vyplývají pro obec povinnosti ze zákona č. 
274/2001 Sb., o vodovodech a kanalizacích (geometrické zaměření řádu, 
oprávnění k provozování – určení osoby, která splňuje požadovanou 
kvalifikaci atd.).
Inspekce životního prostředí prováděla kontrolu kanalizace v obci – je 
problém s provozováním ČOV horní konec – obec není schopna ČOV 
provozovat. Je možné řešení, že v rámci tzv. odborné výpomoci budou Sm 
VaK zajišťovat provozování kanalizace a ČOV horní konec.
Byla zaslána žádost generálnímu řediteli Sm Vak Ostrava o možném 
odprodeji zbývající části provozované kanalizace od obce. Zatím obec 
neobdržela odpověď.

84/2003 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci starosty o 
problémech a dalším řešení provozování kanalizace a ČOV v obci.

8.4 Nákup služebního vozidla

Pan starosta informoval o nutnosti nákupu služebního vozidla. Stávající 
vozidlo Felicia by sloužilo pouze na rozvoz obědů důchodcům (podle 
hygienických předpisů nesmí být vozidlo pro rozvoz obědů používáno k 
jiným účelům). Jako nejvhodnější se jeví kombinace cestovního a 
terénního automobilu.

85/2003 – Zastupitelstvo obce doporučuje nákup služebního vozidla.

Pan starosta informoval o termínu konání příštího zastupitelstva dne 22. 
12. 2003 v 17.00 hodin.
Poděkoval všem za účast a ve 21.15 hodin ukončil jednání zastupitelstva.

Podpis starosty obce: Ing. Miroslav Tofel
Podpisy ověřovatelů zápisu: Mgr. Jaroslava Minksová, Ing. Vlastimil Fojtík
Zapsala: Fojtíková




